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He graduated from the China Academy of Art. Ink artist, currently living in Shanghai.He has held many solo 

exhibitions in Shanghai, Beijing, New York, Hangzhou, Nanjing, Qingdao, Xiamen, Zhuhai, Lanzhou and other 

cities.Published a personal collection of paintings 'Mr. Zhimi mind painting', 'Often know each other', 'Jun from 

home','Happiness is the family to share three meals and four seasons', 'Time', 'All things and me'.Published 

'Beautiful Book of Songs', 'Collection of Zhou Zuoren', 'Zhu Guangqian's Books', 'Shanghai Snacks Guide', 

'Mountains, Breeze and Moon', 'Love, Grandma and Me', 'Very delicious and interesting', 'Walking, walking 

poems', 'CAI LAN Life Big Player Series', 'Life like trees, insects and fish' and other book illustrations, 2018 was 

awarded the National Art Fund.

毕业于中国美术学院。水墨艺术家，现居上海。曾在上海、北京、纽约、杭州、南京、青岛、厦门、珠海、兰州等

城市多次举办个人画展。出版个人画集《知弥先生心画》《常相知》《君自故乡来》《幸福就是一家人共度三餐四季》《时

辰》《万物与我》。出版有《美丽的诗经》《周作人文集》《朱光潜书系》《上海小吃指南》《山野、清风与明月》

《爱、外婆和我》《十分有味  十分有趣》《走啊走 诗在走》《蔡澜人生大玩家系列》《像草木虫鱼一样生活》等书

籍插图，2018 年度评获国家艺术基金。



马说  68cmx43cm 2023
What The Horse Said 68cmx43cm 2023

宿业师山房 期丁大不至 33cmx34cm 2023
Waiting for My Friend Ding outside the Temple-on- hill until Night 

一年好景君须记 33cmx34cm 2023
Remember The Good Year 33cmx34cm 2023

龙 43cmx43cm 2023 
Dragon 43cmx43cm 2023 


